## 中汽学安全发〔2013〕4号

## 中国汽车工程学会第十六届汽车安全技术学术会议通知(4)

由中国汽车工程学会汽车安全技术分会主办,吉利汽车研究院有限公司承办的第十六届汽车安全技术学术会议定于2013年8月21-23日在浙江杭州召开。会议将就目前国内外汽车安全技术研究及应用的最新进展展开研讨。

#### 一、主要议题

- 1. 汽车底盘安全控制
- 2. 驾驶员辅助系统
- 3. 协同式交通安全系统
- 4. 碰撞预判技术
- 5. 汽车结构安全性
- 6. 行人碰撞保护

- 7. 乘员约束系统
  - 8. 碰撞生物力学
  - 9. 交通事故分析
  - 10. 测试分析技术
  - 11. 整车安全性设计流程及体系
  - 12. 汽车安全法规及汽车产品召回

#### 二、会议招商

诚挚欢迎广大企事业单位和科研院所将最新的仪器设备和研究成果在本届年会上进行展示。详见后文的《会议招商通知》。

#### 三、会议注册费

每人 1800 元, 学生 900 元。

#### 四、会议住宿

参会者可选择入住会议统一安排的酒店,住宿费用自理。请参会代表在附录1《参会回执》中选择并于2013年8月9日前返回回执信息,对没有预定住宿的代表,会议将不能保证住宿需求。8月21日中午和下午在杭州萧山国际机场和杭州地铁湘湖站将有大巴接站,具体班次请见稍后的会议通知。

### 五、日程安排

大会主题报告见附录 2。详细日程安排请见稍后的会议通知。

#### 六、会议地点

杭州第一世界大酒店(本次会议协作单位)

酒店地址:浙江省杭州市萧山区风情大道 2555 号(休博路。地理位置请见附录 3)

酒店电话: 0571-83866776

#### 七、秘书处联系方式

Ī	联系人	电话	E-mail	传真
	林抒	+86-571-58232427	linshu@rd.geely.com	+86-571-58109059
	杨海燕	+86-571-58232382	yanghaiyan@rd.geely.com	+86-571-58109059



## 附录1

## 参会回执

姓名		职称/职务		
单位				
手机号码				
办公电话				
E-mail				
住宿时间	8月21日□ 8月22	日口 8)	∃ 23 日□	
入住酒店	第一世界大酒店(五星级) 480 元/天		(四星级) 800 元 <b>/</b> 天	自行解决
入住人数				
需房间数	単间□2 人住□	单间□	□2 人住□	
是否参观	是□否□			

建议您通过会务组统一进行酒店预定,并详细填写参会人员信息和住宿需求,于8月9 日前返回参会回执。

## 附录2

## 大会主题报告

## 8月22日 9:00-12:00

序号	报告人	报告名称	所在单位
1	成波	驾驶员行为分析与辅助技术	清华大学
2	Norbert Schaub	从事故研究到安全创新	戴姆勒股份公司
3	Saeed Barbat	汽车安全的趋势和挑战	福特汽车公司
4	加藤久明	混合动力汽车的安全性能	丰田汽车公司
5	孙红要	专利分析助力汽车安全	国家知识产权局
6	待定	待定	吉利汽车研究院

详细会议日程将后续发出。

## 附录3

#### ② 浙江理工大 文海桥 闸北村 下沙器 三联三组 下沙路 /2号大街 火车东站 影埠镇 建设村 万隆 八堡 20号大街 良秋立交桥 录事七组 长圆十组 顺坝五组 南阳镇 中兴桥 长红一组 江干区 城厢镇 东风八组 盈二二组 順昌桥 黎明十组 紅建桥 鸿宁路 情海殿 ★ 杭州兼山 国际机场 农科队 塘新线 宁新五组 利---组 务斯邦 婧南十三组 红星二分场 盛中土土组 三岔路桥 渭水桥七组 建盈村 瓜嫩头 演江区 10周十一 盛东十五组 三益技 三盈大队 中兴立交桥 新街镇 通惠立交桥 友谊村 黎明桥 坎山镇 陈家坞 村里王 萧山区 流康路 流康路 航谊桥 金城路 金城路 周家塘 废家坞 瓜沥镇 东鲜桥 **愈** 杭州南站 杭州第一世界大酒店 地铁:湘湖站 西湖 卫家村 祥里施村 衝前路 血 杭州乐园 用风村

第一世界大酒店位置图

我们在**杭州萧山国际机场**和**杭州地铁湘湖站**都设有大巴接站点,若您乘飞机到达**杭州萧山国际机场**,可直接乘坐我们的接站大巴抵 达酒店,若您乘火车到达**杭州火车站**或者**火车东站**,可乘坐地铁1号线到达终点站——湘湖站后,再乘坐我们的接站大巴。

## 中汽学安全发〔2013〕4号

# 2013 China Conference of Automotive Safety Technology Hangzhou, Zhejiang, China, August 21-23, 2013 Fourth Announcement

The 16th Conference of Automotive Safety Technology, organized by the Vehicle Safety Technology Committee of Society of Automotive Engineers of China, hosted by Geely Automobile Research Institute Co., Ltd., will be held on August 21-23, 2013 in Hangzhou, Zhejiang, China. The conference is a forum to discuss automotive safety technologies and applications.

#### 1. Main topics

- (1) Vehicle Chassis Safety Control
- (2) Advanced Driver Assistance Systems
- (3) Cooperative Vehicle-Infrastructure Safety
- (4) Pre-Crash Sensing
- (5) Vehicle Structure Crashworthiness
- (6) Pedestrian Impact Protection
- (7) Occupant Restraint System
- (8) Impact Biomechanics
- (9) Traffic Accident Analysis
- (10) Testing Technology
- (11) Vehicle Safety Development Procedure
- (12) Vehicle Safety Regulations and Recall

#### 2. Call for Sponsorships

The conference will be an excellent platform for presenting the latest advancements of automobile-related technologies and products. Please see the attached Call for Sponsorships.

#### 3. Registration Fee

RMB1800 per person for regular attendees and RMB 900 for students.

#### 4. Hotels for the conference

Attendees can choose to stay at the conference designated hotels at your own expense, where the room prices have been negotiated and discounted for the conference. Please fill the confirmation form in Appendix 1 and send back to us by August 9th. Pick-up bus will be arranged at the Hangzhou Xiaoshan International Airport and Hangzhou Metro Xianghu Station on August 21st. Detailed schedule will be sent out later.

#### 5. Conference program

Please see Appendix 2 for the Keynote Talks. Detailed schedule will be sent out later.

#### 6. Conference hotel

The conference will be held at the Hangzhou First World Hotel.

Address: No.2555 Fengqing Road, Xiaoshan District, Hangzhou, Zhejiang

Phone: +86-571-83866776

Please see Appendix 3 for the location of the hotel.

### 7. Conference Secretariat (Paper submission)

Contact	Phone	E-mail	Fax
Lin Shu	+86-571-58232427	linshu@rd.geely.com	+86-571-58109059
Yang Haiyan	+86-571-58232382	yanghaiyan@rd.geely.com	+86-571-58109059

Conference Secretariat, Safety Technology Committee of SAE-China August 4, 2013

## Appendix1

## Meeting Registration Form

Name		Title		
Organization				
Mobile phone				
Office phone				
E-mail				
Check in Date	August 21 ☐ 22 ☐	23 🗆		
Hotel	The First World Hotel 480RMB/day (FIVE-STAR)	Leisure Hotel 240-300RMB/day (FOUR-S	TAR)	Other
Number of people				
Room	Single □ Double □	Single □ Double □		
Lab Tour	Y 🗆 N 🗆			

Suggest you making hotel reservation through the organizing committee of the conference, and please return your filled form before August 9th.

## Appendix 2

## **Keynote Talk**

## August 22, 9:00-12:00

No.	Speaker Topic		Organization
1	Cheng Bo	Driver Behavior Analysis and Assistance Technologies	Tsinghua University
2	Norbert Schaub	From Accident Research to Safety-Innovations	Daimler AG
3	Saeed Barbat	Safety Trends and Challenges	Ford Motor Company
4	Hisaaki Kato	Safety Performance of Hybrid Vehicle	Toyota Motor Corporation
5	Sun Hongyao	Patents and Automotive Safety Technology	State Intellectual Property Office
6	Pending	Pending	Geely Automobile Research Institute

Detailed conference program will be sent out later.

## **Appendix 3**

## **Location of the Hangzhou First World Hotel**



We will arrange buses at Hangzhou Xiaoshan International Airport and Xianghu Metro Station, offering a pick-up service.

If you arrive at Hangzhou Railway Station or Hangzhou East Railway Station, Hangzhou Metro Line 1 will take you to Xianghu Metro Station.

## 中汽学安全发〔2013〕4号

# 中国汽车工程学会第十六届汽车安全技术学术会议会议招商

由中国汽车工程学会汽车安全技术分会主办,吉利汽车研究院有限公司承办的第十六届 汽车安全技术学术会议定于2013年8月21-23日在浙江杭州召开。本届年会将为国内外汽车安 全相关的先进产品和高新技术提供一个优越的展示平台,将成为宣传企业形象、增进企业交 流的一次大好契机。欢迎有关企业、厂家和代理商积极报名参展!

## 一. 赞助单位参会方式

#### A 类: 赞助额度10万元, 回报形式:

- 1. 命名为本届年会首席赞助商;
- 2. 赞助单位宣传资料(自备)附于会议资料袋一同发放给参会人员;
- 3. 会场展示广告:
- ① 主席台背板首席赞助单位名称;
- ② 赞助单位广告置于会场入口及会场内;
- ③ 宣传视频文件(自备)于第一天和第二天会议休息时间循环屏幕放映:
- ④ 提供2个产品展位(展位规格1.5米×0.5米/个):
- 4. 提供会议期间,专用会场展示(半日);
- 5. 参会代表免注册费2人(其余代表1800元/人)。

#### B 类: 赞助额度5万元, 回报形式:

- 1. 命名为本届年会赞助商:
- 2. 赞助单位宣传资料(自备)附于会议资料袋一同发放给参会人员:
- 3. 会场展示广告:
- ① 赞助单位广告置于会场入口及会场内;
- ② 宣传视频文件(自备)于第一天和第二天会议休息时间循环屏幕放映:
- ③ 提供1个产品展位(展位规格1.5米×0.5米/个);
- 4. 参会代表免注册费2人(其余代表1800元/人)。

#### C 类: 赞助额度3万元, 回报形式:

- 1. 命名为本届年会参展商;
- 2. 免费提供1个产品展位(展位规格1.5米×0.5米/个):
- 3. 参会代表免注册费1人(其余代表1800元/人)。

#### 如有其它个性化要求, 可与承办方商议:

### 二. 会议时间和地点

时间: 2013年8月21-23日

地点: 浙江杭州

具体地点及乘车路线详见附录3

## 三. 联系事项

欲参会的厂商单位,请于2013年8月9日前将回执表以传真或电子邮件的形式寄给本届年会组委会。组委会将及时与各单位联系和沟通,并根据报名先后顺序和各单位具体要求安排展位。

## 四. 联系方式

联系人	电话	E-mail	传真
林抒	+86-571-58232427	linshu@rd.geely.com	+86-571-58109059



## 中汽学安全发〔2013〕4号

## 2013 China Conference of Automotive Safety Technology

Hangzhou, Zhejiang, China, August 21-23, 2013

## **Call for Sponsorships**

The Sixteenth Conference of Automotive Safety Technology, organized by the Vehicle Safety Technology Committee of Society of Automotive Engineers of China, hosted by Geely Automobile Research Institute Co., Ltd, will be held on August 21-23, 2013 in Hangzhou, Zhejiang, China. The conference will provide an excellent platform for presenting the latest advancements in automobile-related technologies and products. It will also be a great opportunity to promote images and products of the sponsors in the fast growing Chinese automotive market. All the automobile-related companies are cordially invited to participate in this event.

## 1. Type of sponsorship

#### Category A: Sponsorship of RMB 100,000

- (1) The sponsor will be entitled as the Grand Sponsor of the conference.
- (2) Sponsor's company promotion leaflets (prepared by the sponsor) will be put into the conference packages to be distributed to all participants.
- (3) Advertisements presented at the conference venue:
  - a) The name and logo of the grand sponsor will be put on the stage board of the conference.
  - b) The advertisements will be set at the entrance of the venue.
  - c) Advertisement video (prepared by the sponsor) will be played on screen during conference breaks on the first and second days.
  - d) Two posting boards for promoting sponsor's vehicle safety technologies (1.5m x 0.5m for each one, prepared by the sponsor) will be placed in the exhibition area of the conference.
- (4) Provide exclusive conference room for exhibition during the conference (half of the day).
- (5) Conference registration fee will be waived for two of the sponsor's representatives.
- (Others are charged the standard fee of RMB 1,800 per person).

#### Category B: Sponsorship of RMB 50,000

- (1) The sponsor will be entitled as a Sponsor of the conference.
- (2) Sponsor's company promotion leaflets (prepared by the sponsor) will be put into the conference packages to be distributed to all participants.
- (3) Advertisements presented at the conference venue:
  - a) The advertisements will be set at the entrance of the venue.
  - b) Advertisement video (prepared by the sponsor) will be played on screen during conference breaks on the first day.
  - c) One posting board for promoting sponsor's vehicle safety technologies (1.5m x 0.5m for each one, prepared by the sponsor) will be placed in the exhibition area of the conference.
- (4) Conference registration fee will be waived for one of the sponsor's representatives (Others are charged the standard fee of RMB 1,800 per person).

#### Category C: Exhibitor of RMB 30,000

- (1) The exhibitor will be entitled as a Sponsor of the conference.
- (2) One posting board for promoting sponsor's vehicle safety technologies (1.5m x 0.5m for each one, prepared by the sponsor) will be placed in the exhibition area of the conference.
- (3) Conference registration fee will be waived for one of the sponsor's representatives (Others are charged the standard fee of RMB 1, 800 per person).

Please contact the co-organizer if any special requirements.

#### 2. Date and Venue of the Conference

(1) Date: August 21-23, 2013

(2) Venue: Hangzhou, Zhejiang, China

(3) Please see Appendix 3 for the map and route.

## 3. Registration

Please return the attached registration form via fax or email to the committee of the conference by **August 9th, 2013**. The committee will contact registrants to arrange the exhibition platforms. Priority will be given to early registrants.

### 4. Contact Information of Conference Secretariat

Contact	Phone	E-mail	Fax
Lin Shu	+86-571-58232427	linshu@rd.geely.com	+86-571-58109059

Conference Secretariat, Safety Technology Committee of SAE-China August 4, 2013

## 中汽学安全发〔2013〕4号

# 中国汽车工程学会第十六届汽车安全技术学术会议 组织委员会

2013 China Conference of Automotive Safety Technology

Hangzhou, Zhejiang, China, August 21-23, 2013

**Organizing Committee** 

主任		Chairman
刘卫国	浙江吉利汽车研究院有限公司	Liu Weiguo, Zhejiang Geely Automobile Research Institute
八工田		Co., Ltd
张金换	清华大学	Zhang Jinhuan, Tsinghua University
成员		Members
田十元	吉利汽车研究院有限公司	Zhou Dayong, Zhejiang Geely Automobile Research
川八小	1 百个八十分无忧有限公司	Institute Co., Ltd
林 护	浙江吉利汽车研究院有限公司	Lin Shu, Zhejiang Geely Automobile Research Institute Co.,
NA 11.	加在日刊八十列九即有限公司	Ltd
杨海燕	浙江吉利汽车研究院有限公司	Yang Haiyan, Zhejiang Geely Automobile Research Institute
勿母無		Co., Ltd
夏勇	清华大学	Xia Yong, Tsinghua University
聂冰冰	清华大学	Nie Bingbing, Tsinghua University
马春生	清华大学	Ma Chunsheng, Tsinghua University
杨震	清华大学	Yang Zhen, Tsinghua University

2013 年 8 月 4 日 Conference Secretariat, Safety Technology Confidence of SAE-China August 4, 2013

中国汽车工程学会汽车安全

## 中汽学安全发〔2013〕4号

## 中国汽车工程学会汽车安全技术分会

The Safety Technology Committee of SAE-China

主任委员: 周 青 清华大学 Director: Zhou Qing, Tsinghua University

秘书长:张金换清华大学 Secretary: Zhang Jinhuan, Tsinghua University

副主任委员

邱少波 中国第一汽车集团公司

李三红 国家汽车质量监督检验中心

(襄阳)

李宏光 中国汽车技术研究中心

张振华 上汽集团

高卫民 北京汽车股份有限公司

顾 镭 北京汽车股份有限公司

朱西产 同济大学

王登峰 吉林大学

张金换 清华大学

赵 会 长安汽车股份有限公司

刘玉光 中国汽车技术研究中心

陈超卓 奇瑞汽车股份有限公司

朱 平 上海交通大学

曹立波 湖南大学

**Deputy Directors** 

Qiu Shaobo, FAW Group

Li Sanhong, National Automobile Quality Supervision and

Test Center (Xiangyang)

Li Hongguang, China Automotive Technology & Research

Center

Zhang Zhenhua, Shanghai Automotive Industry Corporation

(SAIC Group)

Gao Weimin, BAIC Motor

Gu Lei, BAIC Motor

Zhu Xichan, Tongji University

Wang Dengfeng, Jilin University

Zhang Jinhuan, Tsinghua University

Zhao Hui, Changan Automobile Co. Ltd, Chongqing

Liu Yuguang, China Automotive Technology & Research

Center

Chen Chaozhuo, Chery Automobile Co. Ltd.

Zhu Ping, Shanghai Jiao Tong University

中国汽车工程学会汽

Cao Libo, Hunan University

2013年8月 Safety Technology Committee of SAFAC

Safety Technology Committee of SAFAChina 14 August 4, 2013

## 中汽学安全发〔2013〕4号

## 汽车安全技术学术会议简介

Brief introduction of the China Conference of Automotive Safety Technology

第一届中国工程学会汽车安全技术学术会议由黄世霖教授创办于1998年。会议一直秉承"紧贴工程实际,深化汽车安全技术,推动汽车产业进步"的宗旨。从当时只有几十名专家的研讨会,逐步发展成如今每年有全国相关研究机构、相关企业的三百多名专业人士参与,百余篇论文的学术交流盛会。它见证了中国汽车工业由小到大的历史,也必将见证中国汽车工业由大到强之路。

The first China Conference of Automotive Safety Technology was founded in 1998 by Professor Huang Shilin. The Conference has been committed in being close to the actual engineering, deepening the automotive safety technology, and promoting the progress of the automobile industry. The conference develops gradually from a mini seminar with dozens of experts to the latest national grand meeting with more than three hundred experts from research institutions and OEMs. The meeting witnessed the history of Chinese automotive industry from small to large, and will also witness him from large to strong.

会议从2006年起开始由各申办单位轮流承办。下表是2006年以后的每届会议简介

The conference is held by the bidding companies in turns from 2006. The table below introduces each session of the meeting after 2006:

年份 Time	地点 Location	承办单位 Co-organizers
2006	北京 Beijing	清华大学 Tsinghua University
2007	长春 Changchun	中国第一汽车集团公司 China FAW Group
2008	上海 Shanghai	上海汽车集团股份有限公司 SAIC Motor Co., Ltd.
2009	武汉 Wuhan	东风汽车公司 Dongfeng Motor Co. Ltd
2010	重庆 Chongqing	长安汽车股份有限公司 Changan Automobile Co., Ltd
2011	北京 Beijing	北京汽车股份有限公司 BAIC Motor Co., Ltd.
2012	芜湖 Wuhu	奇瑞汽车股份有限公司 Chery Automobile Co., Ltd
2013	杭州 Hangzhou	浙江吉利汽车研究院有限公司 ZGARI Co., Ltd